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In this imaginative book, Maya Jasanoff uncovers the extraordinary stories of collectors
who lived on the frontiers of the British Empire in India and Egypt, tracing their exploits
to tell an intimate history of imperialism. Jasanoff delves beneath the grand narratives
of power, exploitation, and resistance to look at the British Empire through the eyes of
the people caught up in it. Written and researched on four continents, Edge of Empire
enters a world where people lived, loved, mingled, and identified with one another in
ways richer and more complex than previous accounts have led us to believe were
possible. And as this book demonstrates, traces of that world remain tangible—and
topical—today. An innovative, persuasive, and provocative work of history.

作者介绍: 

【作者简介】

马娅•亚桑诺夫是哈佛大学柯立芝历史学教授。她的第一部作品《帝国边缘》（2005
），获得了2005年的达夫•库珀奖，被《经济学人》《卫报》《星期日泰晤士报》等
多家媒体评为年度好书。第二部作品《被自由流放的人》（2011），获得了国家图书
评论非虚构小说奖和乔治•华盛顿图书奖，入围塞缪尔•约翰逊奖（现在被称为巴美列
捷福奖）。第三部作品《守候黎明》获得2018年坎迪尔历史奖，入围2017年达夫•库
珀奖。作为2013年古根海姆研究员，亚桑诺夫获得了2017年温德姆-坎贝尔非虚构图书
奖。她经常在《纽约时报》、《卫报》和《纽约书评》等出版物上发表论文和评论。
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书评

美国作家马娅·亚桑诺夫的“帝国往事”系列包括《帝国边缘》、《被自由流放的人》
与《守候黎明》，获奖累累。《守候黎明》中文版去年引进，围绕英国作家约瑟夫·康
拉德，“将历史、传记和旅行融为一体……透过对动荡历史时期下的康拉德研究，将全
球化视野下的移民问题、恐怖主...  
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